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توئیتی  در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر 
نوشت: هدف ما محرومیت زدایی از طریق تخصیص عادلانۀ منابع است 
ولی همزمان تلاش خواهیم کرد تا در حد توان، گره های کوچک را نیز 
با همدلی باز کنیم.وی تاکید کرد: با افتخار در موج دوم پویش ایران 
همدل شرکت  می کنم تا دل کودکان مهربان و دوست داشتنی برخی 

مناطق سیستان و بلوچستان برای آرزوهایی کوچک پر نکشد.

واکنش ایران به ادعای شرکت مایکروسافت
سخنگوی وزارت امور خارجه با رد ادعای شرکت مایکروسافت 
تاثیر  برای  ایران  و  با روسیه، چین  بر تلاش هکر های مرتبط  مبنی 
گذاری بر انتخابات امریکا، گفت: ایالات متحده که دهه ها در انتخابات 
کشور های دیگر از جمله ایران دخالت کرده در مقامی نیست که چنین 

ادعای مضحکی بکند.
»سعید خطیب زاده« در تکذیب ادعای مردود شرکت مایکروسافت 
گفت: ایالات متحده که دهه ها در انتخابات کشور های دیگر از جمله 
ایران دخالت کرده و با کودتا موجب سرنگونی دولت منتخب مردم ایران 
دکتر مصدق شده است و کارزار فعال ضداطلاعاتی علیه دیگر کشور ها 

را رهبری می کند، در مقامی نیست که چنین ادعای مضحکی بکند.
سخنگوی وزارت خارجه تاکید کرد: همانگونه که بار ها گفته ایم 
برای تهران، اهمیتی ندارد چه شخصی در کاخ سفید ریاست می کند. 
آنچه مهم است پایبندی واشنگتن به حقوق، قواعد و نرم های بین المللی 
و دست برداشتن از دخالت در کشور های دیگر و عمل به تعهدات خود 

است.
به گزارش ایرنا، شرکت مایکروسافت می گوید، هکر هایی مرتبط 
با روسیه، چین و ایران در تلاش هستند تا از افراد و گروه های درگیر 
در انتخابات ریاست جمهوری آمریکا در نوامبر ۲۰۲۰ جاسوسی کنند. 
این شرکت فعال در حوزه فناوری گفت که »هکر های روسی که در 
مبارزات انتخاباتی دموکرات ها در سال ۲۰۱۶ دخالت داشتند بار دیگر 

درگیر شده اند.«
مایکروسافت تاکید کرد که »واضح است گروه های فعال خارجی 
دو  هر  داده اند.«  افزایش  را  تلاش های خود  انتخابات،  با هدف گیری 
کارزار انتخاباتی در دو جبهه دموکرات به رهبری جو بایدن و جبهه 
جمهوری خواه به رهبری دونالد ترامپ طبق گفته مایکروسافت هدف 

این مهاجمان سایبری هستند.

دو نفتکش ایرانی در حال دور زدن آفریقا 
برای رساندن بنزین به ونزوئلا

موسسه ریسینیتو اکون اعلام کرد که دو نفتکش ایرانی در حال 
دور زدن آفریقا برای رساندن بنزین به ونزوئلا هستند.

به گزارش رویترز، این دو نفتکش به نام های فارست و فورچون 
هر کدام ۳۰۰ هزار بشکه بنزین از بندر عباس طی ماه گذشته بارگیری 
کرده و منابع آگاه می گویند، در حال انتقال این محموله به ونزوئلا 

هستند.
کمبود حامل های انرژی در ونزوئلا در روز های گذشته به خاطر 
پایین بودن سطح تولید در این کشور آمریکای لاتین بدتر شده و حالا 
صف های طولانی برای دریافت سوخت در پمپ بنزین های این کشور 

ایجاد شده و نیاز ونزوئلا به واردات روز به روز بیشتر می شود.
برای  را  خود  نفتکش  گروه  نخستین  ژوئن  می و  ماه  در  ایران 
صادرات بنزین به ونزوئلا ارسال کرد. این سومین بار است که ایران 
طی ماه های گذشته بنزین به ونزوئلا ارسال می کند. دفعه قبل بنزین 
ایران توسط ۴ نفتکش یونانی در حال انتقال به ونزوئلا بود که توسط 

آمریکا ضبط شد.
فارست و فورچون البته هنوز مقصدی برای محموله خود مشخص 
نکرده اند، اما انتظار می رود در روز های باقیمانده از ماه جاری وارد ونزوئلا 

شوند.
برخلاف این دو نفتکش یک نفتکش سوم که ماه پیش از بندر 
عباس بارگیری کرد تجهیزات ناوبری خود را خاموش کرده و همین امر 

باعث شده تا رهگیری آن مشکل شود.
منابع آگاه می گویند: با آنکه هنوز مشخص نیست مسیر حرکت 
به  انتقال  حال  در  آن  محموله  اما  بود،  خواهد  کجا  از  کشتی  این 

ونزوئلاست.
دو منبع آگاه می گویند که این سه کشتی پیشتر برای دریافت 
مجوز برای عبور از کانال سوئز با مقامات این کانال مخابره کرده اند، اما 

در زمان بندی مقرر از این کانال عبور نکردند.

بایدن: به برجام باز می گردم
نامزد حزب دموکرات در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۰ آمریکا 
مدعی شد: در صورت رئیس جمهور شدن، واشنگتن به تعامل با تهران 
خواهد پرداخت.به گزارش نیوزویک، جو بایدن، نامزد حزب دموکرات 
در انتخابات ۲۰۲۰ آمریکا مدعی شد: در صورت رسیدن به مقام ریاست 
جمهوری به تعامل با ایران خواهد پرداخت، اما هشدار داد که چنین 

کاری پس از ۴ سال دشمنی آسان نخواهد بود.
بایدن مدعی شد: ایران حال نسبت به زمانی که ما در سال ۲۰۱۷ 

دفتر را ترک کردیم، به سلاح هسته ای نزدیک تر شده است.
وی همچنین با دفاع از برجام، توافق هسته ای را »مخل ترین نظام 

بازرسی در جهان« نامید.
ایران  اگر  کرد:  ادعا  آمریکا  جمهوری  ریاست  دموکرات  نامزد 
پایبندی به تعهدات هسته ای خود را از سر بگیرد، آمریکا به برنامه جامع 

اقدام مشترک بازخواهد گشت.
بایدن مدعی شد: برای چنین کاری به کمک تمامی طرفین برجام 

از جمله چین و روسیه نیاز پیدا خواهد کرد.

 انهدام اهداف در آب های دوردست 
توسط پهپاد سیمرغ

پهپاد تمام ایرانی سیمرغ در رزمایش مشترک ذوالفقار ۹۹ ارتش 
با استفاده از بمب های هوشمند و نقطه زن، اهداف خود را در آب های 

دور دست مورد حمله و اصابت قرار داد.
به گزارش روابط عمومی ارتش، در ادامه برگزاری مراحل اصلی 
رزمایش مشترک ذوالفقار ۹۹ ارتش، پهپاد بومی سیمرغ نیروی دریایی 
ارتش با استفاده از بمب های هوشمند و نقطه زن »سدید«، اهداف خود 
در آب های دوردست را مورد حمله و اصابت قرار داد. در این مرحله از 
رزمایش پهپاد سیمرغ با پرواز از پایگاه مبدا و طی مسافت بیش از هزار 
کیلومتر موفق به هدف قرار دادن یک فروند شناور سطحی در آب های 

دوردست با استفاده از بمب های هوشمند و نقطه زن سدید شد.
براساس این گزارش، پهپاد رزمی سیمرغ با برد بلند عملیاتی و 
مداومت پروازی ۲۴ ساعت که قابلیت اجرای عملیات های مختلفی از 
جمله گشت، شناسایی، اجرای عملیات رزمی و جنگال را دارد، آذرماه 
منطقه سوم  به  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده  با حضور  سال ۱۳۹۸ 

دریایی نبوت نداجا در کنارک ملحق شد.
همچنین در این رزمایش،  زیردریایی کلاس غدیر با موفقیت یک 
فروند موشک کروز زیرسطح به سطح را علیه هدف شناوری شلیک 
کرد. این موشک زیرسطحی قابلیت نصب بر روی هرنوع زیردریایی 
را دارد و امروز این موشک در مراحل تولید انبوه قرار گرفته و همه 

زیردریایی های ارتش به این موشک مجهز خواهند شد.
زیر  در  دریایی  نیروی  برای  را  بلندی  زیرسطح، دست  موشک 
سطح ایجاد می کند و علیه دشمن یک توان کوبنده و جدی است. 
برد این موشک در آینده به میزان قابل توجهی افزایش پیدا خواهد 
کرد. علاوه بر زیردریایی های کلاس غدیر، زیردریایی تمام ایرانی فاتح 
نیز قابلیت شلیک موشک کروز ضد کشتی را دارد.موشک نصب شده 
بر روی زیردریایی فاتح، نسل جدیدی از موشک نصر است که در پروژه 
»جاسک۲« به نتیجه رسیده و با نمونه های گذشته موشک کروز نصر 

از لحاظ برُد و قدرت انهدام نیز تفاوت هایی دارد.

رییس جمهوری گفت: از سال ۹۲ تا ۹۸ - یعنی در 
طول ۶ سال اخیر- ۱۳۴ میلیارد دلار صادرات از مناطق 
آزاد انجام شده است که بخش اعظم این صادرات به خارج 

بوده است.
پنج  روز  روحانی  حسن  والمسلمین  الاسلام  حجت 
شنبه در بهره برداری از طرح های ملی سرمایه گذاری در 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی گفت: بسیار خوشحالم که در 
۲۳ جلسه در طول سال ۹۹ شاهد افتتاح طرح های مهم در 
سراسر کشور هستیم. امروز نوبت افتتاح طرح های مهم در 

مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشورمان بود.
وی با بیان این که مناطق آزاد برای ما اهمیت ویژه هم 
از لحاظ خدماتی، گردشگری،  تجارت و صنایع دارد، اظهار 
داشت: در افتتاح های اخیر در زمینه گلخانه و کشاورزی و 
شرکت های دانش بنیان شاهد یک مرکز نوآوری در کیش 
بودیم. مناطق آزاد و ویژه ما در سراسر کشور چهره دیگری 

به خود گرفته است.
رییس جمهوری اضافه کرد: از آغاز دولت تدبیر و امید 
و نخستین جلسه با مدیران مناطق آزاد تاکیدمان این بود 
که مناطق آزاد از مناطق وارد کننده به مناطق صادرکننده و 
جذب گردشگر داخلی و خارجی تبدیل شود. این مناطق در 
شرایط تحریم اقتصادی می توانند نقش بسیار خوبی را برای 

حل مشکلات در زمینه بانکداری بیمه انباردایی ایفا کنند.
قشم یک  در  بودیم  شاهد  امروز  داد:  ادامه  روحانی   
منطقه مهم صادرات فراورده نفتی افتتاح شد که کشتی ها 
در این منطقه برای این که سوخت خود را بگیرند پهلوگیری 

کنند و برای صادرات فراوری نفتی است بسیار مهم است.
وی یادآور شد: در این مناطق آزاد، گلخانه های مهمی 
را در دست افتتاح داریم امروز یک گلخانه ۸۰ هکتاری را 
در منطقه آزاد ارس شاهد بودیم با سیستم هیدروپونیک 
افتتاح شد که  یکی از بزرگترین طرح گلخانه ای در منطقه 
صادرات  خود  اشتغال  می تواند  طرح  این  است  خاورمیانه 
اکثر محصولاتش صادراتی  این گلخانه  باشد  نقش داشته 
خواهد بود و به گونه ای است که می تواند در طول سال برای 

مصرف داخلی و صادرات محصول داشته باشد
تحرک  ما  آزاد  مناطق  کرد:  تاکید  جمهوری  رییس 
جدیدی به خود گرفته است، در گذشته از مناطق آزاد صرفا 
به عنوان گردش محور دیده می شود ولی امروز این همه 

کارخانه هایی که افتتاح می شود مراکز تولیدکننده هست 
می تواند تولیدش به خارج و داخل صادر شود.

روحانی تصریح کرد: در مناطق آزاد و ویژه از سال ۹۲ 
تا ۹۸ یعنی در طول شش سال، ۱۳۴ میلیارد دلار صادرات 
انجام شده که شامل صادرات خارجی و داخلی بوده است. 
البته صادرات داخلی مجموعا زیاد نیست حدود سی و چند 

میلیارد است.  
 مدیران مناطق آزاد تسهیلات لازم برای سرمایه 

گذاری را فراهم کنند
رییس دولت تدبیر و امید گفت: مناطق آزاد ما با توجه 
به شرایط خاص آنها از برخی مقررات معاف هستند، مناطق 
بسیار ارزشمندی برای سرمایه گذاران است و من به مدیران 
مناطق آزاد تاکید می کنم که تسهیلات لازم را برای سرمایه 

گذاری فراهم کنند.
این  در  گذاران  سرمایه  اوقات  گاهی  یادآورشد:  وی 
زمینه گلایه مند هستند ما باید همه امکانات لازم را در 
اختیار سرمایه گذار بگذاریم و موانع تولید را مخصوصا در 
سال جهش تولید برداریم و مقام معظم رهبری در هفته 
دولت بار دیگر تاکید کردند که سه قوه باید برای رفع موانع 

تولید دقت و تسهیلات لازم را فراهم کنند.
روحانی با بیان اینکه ما در شرایط تحریم امروز راهی جز 
فعال شدن سرمایه های اقتصادی کشور نداریم، اظهارداشت: 

کشور ما کشوری بزرگ و پهناور و دارای منابع بسیار و آب و 
هوای متنوع است و امکان سرمایه گذاری در کشور ما وجود 
دارد؛ همه استانداران ما همه مدیران مناطق آزاد و مناطق 

ویژه آمادگی دارند که سرمایه را جذب کنند.
رییس جمهوری اضافه کرد: سرمایه داخلی در اولویت 
اول است و سرمایه خارجی نیز اینگونه است و تفاوتی ندارد. 

این سرمایه ها باید جذب و به کالا یا خدمات تبدیل شود.
افتتاح هتل در  با  اعلام شد که  امروز  ادامه داد:  وی 
منطقه کیش، ۱۷ هزار تخت برای گردشگران و مسافران 
آماده شده که رقم قابل ملاحظه ای است؛ البته از شرایط 
کرونا که ما عبور کنیم در این مناطق استعداد و ظرفیتهای 
بیشتری برای جذب گردشگر دارد و می توانیم شاهد یک 

تحول بزرگ در کشور باشیم.
به  اشاره  با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  روحانی 
توهین نشریه فرانسوی به ساحت پیامبر اعظم )ص( گفت: 
در شرایط کنونی از یک طرف صهیونیست ها در منطقه ما 
مشغول توطئه هستند و برخی از کشورهای مسلمان منطقه 
را که هم مسلمان و هم عرب هستند، اغفال می کنند در 
حالی که آنان باید از دو جنبه نسبت به فلسطین حساسیت 
داشته باشند. از طرف دیگر صهیونیست ها و اذناب آنها در 
دنیا مسیر توهین و اهانت به اسلام و پیامبر اسلام را در 
بعضی از موارد و مجلات از نو بازآفرینی می کنند و موضوعی 

که چند سال پیش هم رخ داد مجدداً به چاپ می رسانند.
رییس جمهوری افزود: ما در یک شرایط حساسی در 
دنیای امروز قرار گرفتیم ما باید از منافع ایران، از اسلام و 
ارزش های خود به خوبی دفاع کنیم؛ خوشبختانه در سراسر 
کشور امروز در برابر هر حادثه ای؛ اعم از توطئه صهیونیستها 
به  نسبت  توطئه  چه  و  فلسطین  مردم  و  سرزمین  برای 
فرهنگ اسلام، مردم حساسیت خود را نشان می دهند و 
به جهانیان اعلام می کنند که ما همچنان طرفدار مظلومان 
عالم خواهیم بود و همچنان در برابر قلدرصفتان به خوبی 

ایستادگی می کنیم.
این  استاندار هرمزگان گزارش داد که در  وی گفت: 
استان هم مراسم محرم و عزاداری را با حفظ پروتکل ها 
به خوبی انجام دادند، مدارس هم بازگشایی شده و با حفظ 
عین حال  در  می روند  مدرسه  به  آنان  فرزندان  پروتکل ها 
بیماری کرونا هم  روند کاهشی دارد و این موجب افتخار 

ما است.
که  کردند  می  فکر  عده ای  افزود:  جمهوری  رییس 
اگر اجازه برگزاری عزاداری و بازگشایی مدارس را بدهیم، 
شرایط از کنترل ما خارج می شود در حالی که می بینیم 
و  -مذهبی  دینی  آموزشی،  فرهنگی،  فعالیت های،  که 
چون  می شود؛  انجام  خوبی  به  اقتصادی  فعالیت های 

پروتکل ها مراعات می شود، بیماری کاهشی خواهد بود.
روحانی ادامه داد: تا پایان سال و تا پایان مشکل ویروس 
کرونا حتی زمانی که واکسن برسد، باید اصول حفاظتی و 
بهداشتی را مراعات کنیم. اگر چند ماه بعد حتی اگر واکسن 
برسد میزان تاثیرگذاری و ایمنی آن مشخص نیست بنابر 
این در همه شرایط باید اصول بهداشتی را مراعات کنیم و در 
عین حال فعالیت های اقتصادی، فرهنگی و سایر فعالیت های 

دینی را در سراسر کشور انجام دهیم.
رییس جمهوری گفت: در بیست و سومین هفته شاهد 
افتتاح ۴ هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان  هستیم البته اگر دلار 
و یورو را به ریال تبدیل و حساب کنیم افتتاح امروز حدود 
۱۵ هزار میلیارد تومان است. اینکه ما در یک هفته قادر 
هستیم ۱۵ هزار میلیارد تومان طرح افتتاح کنیم به معنای 
زنده بودن و تحرک کشور و شکست آمریکا و به معنای آن 
است که می توانیم مسیر سرافرازی و رشد و توسعه کشور 

را ادامه دهیم.

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: برای هفته دفاع مقدس و نیز 
تا پایان امسال رونمایی های مختلفی از تولیدات صنعت دفاعی خواهیم داشت که 
ناوشکن کلاس جماران و مین شکار از جمله آنها است.به گزارش ایرنا، سرتیپ امیر 
حاتمی روز پنجشنبه در حاشیه بازدید از شرکت ایران ترانسفو در جمع خبرنگاران 
در زنجان افزود: امروز به حمدالله این روحیه و نگاه در کشور حاکم است که ما در 
مقابل زورگویی ها و قلدری ها و اقدامات ظالمانه دشمنان، راهی جز تلاش و تولید 
نداریم.وی ادامه داد: تلاش برای رونق تولید در کشور راه افتاده و هر جای کشور 
که می رویم آثار آن قابل مشاهده است.امیر حاتمی با بیان اینکه اتفاقات خوبی در 

کشور خواهد افتاد، گفت: در زمان حاضر هر هفته تولیدات جدیدی در کشور داریم 
که توسط رییس جمهوری رونمایی می شوند.وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 
در بخش دیگری از سخنان خود به طرح های جهش تولید در استان زنجان اشاره 
کرد و گفت: در  ۲۷ طرحی که به عنوان مصادیق جهش تولید در استان زنجان 
تعیین شده اند، سرمایه گذاری های بسیار خوبی از سوی بخش خصوصی انجام 
شده است و پی گیری ها و تفاهمات لازم هم از سوی استاندار و سازمان برنامه و 
بودجه برای ادامه کار آنها در جریان است.وی با بیان اینکه شرکت ایران ترانسفو به 
عنوان یک شرکت دانش بنیان مطرح است و توان کامل چرخه صنعتی از طراحی 

تا ساخت محصولات را در خود دارد، گفت: امروز بزرگترین ترانس ۴۰۰ مگاواتی 
برای نخستین بار در این واحد صنعتی ساخته شد.به گزارش ایرنا گروه صنعتی 
ایران ترانسفو با حدود پنج هزار نفر نیروی انسانی و ۴۰ هزار مگاوُلت آمپر 
صنایع  سایر  و  برق  صنعت  نیاز  درصد   ۸۵ حدود  سال،  در  تولید  ظرفیت 
انواع  نیز  و  قدرت  و  توزیع  فوق  توزیع،  ترانسفورماتورهای  انواع  به  کشور 
راکتور و پست برق را تامین می کند.در سال ۹۸ در نتیجه برنامه های راهبردی 
و توسعه ای و همکاری های صادراتی وزارت نیرو، این گروه صنعتی حدود ۳۰۰ 

درصد رشد صادراتی و حدود ۱۰۰ درصد رشد فروش داخلی داشت.

ادبیات  در  روزها  این  است که  وازه ای  »دوست خوب«  مصطفی داننده: 
سیاسی و اجتماعی ایران بسیار مورد استفاده قرار می گیرد. طبری متهم فساد 
مرا  و  می آمدند  نجفی  آقای  با  مشایخ  »آقای  گفت:»  خود  دادگاه  در  اقصادی 
می دیدند جلسه نبود و ما مانند سه برادر بودیم. اگر من ۸۰۰ میلیارد هم بخواهم 
این برادرانم می دهند و اگر کل لواسان و کارخانه اش را بخواهم به نام من می کنند. 
این رفاقت است. اگر شما از این دوستان ندارید به من ارتباطی ندارد. اگر آن ها نیز 

از من بخواهند من نیز برای آن ها انجام می دهم.«
حالا علیرضا پناهیان منبری معروف تهران که ماجرای خانه چند میلیاردی اش 
حسابی سروصدا به پا کرده است، در دفاع از خود و بر روی منبر امام حسین)ع( 
گفت:» می گویم من یک واحد آن خانه را بیشتر ندارم آن هم با هدیه دوستانم؛ 
مانند امام خمینی که هدیه ای زندگی می کردند و مقام معظم رهبری که با هدیه 

رفقایش زندگی می کنند من هم اینگونه زندگی می کنیم.«

زمانی رفیق ناباب، آدم ها را به دردسر می انداخت و هرفردی هر کار خلافی 
انجام می داد، از رفیق ناباب گله می کرد اما حالا برخی که انگشت اتهام به سوی شان 

گرفته شده است از رفیق خوب می گویند که زندگی آنها را تامین کرده است.
ادبیات جامعه هم گذاشته است و مردم  تاثیر خود را روی  این دو کلمه 
»دوست خوب« را وارد گفتمان های روزمره خود کرده اند و برخی حسرت داشتن 
چنین رفیق هایی را می خورند که حاضر هستند لواسان را به نام دوست شان بزنند.

قبل از اینها کلماتی مانند»آقازاده« یا »ژن خوب« وارد جامعه ما شده بود. 
آقازاده هایی با ژن خوب که از رانت و امتیازهای ویژه خانواده خود برای پیشرفت در 

جامعه استفاده می کردند و همیشه نگاه منفی مردم را با خود داشتند.
برای بخشی از مردم اصلا قابل قبول نیست که فرزند یک مسئول بدون رانت 
زندگی می کند. راستش را بخواهید برای نگارنده این متن هم چندان قابل قبول 
نیست که اعضای خانواده آنهایی که نام مسؤول را یدک می کشند از امتیازهای 

پدر، پدر همسر، برادر و ... استفاده نکنند.
این کلمات تنها بهانه ای است برای پوشاندن کارهایی که جامعه به آنها نگاه 
منفی دارد. اگر یادتان باشد در زمان مدرسه اگر محیط کلاس کثیف بود یا میزها 
خراب شده بود و ما مورد مواخذه ناظم مدرسه قرار می گرفتیم  پای صبحی ها 

یا بعدازظهری ها را وسط می کشیدیم که کارآنها بوده است و ما نقشی نداشتیم.
شاید عجیب نباشد چندی دیگر یکی از کسانی که در مورد دارایی هایش 
مورد سوال قرار می گیرد، بشنویم که اینها »مائده آسمانی« هستند و خداوند 

مهربانی دفعتاً برای او نازل کرده است.
بهتر است آدم به گونه ای زندگی کند که احتیاج به هیچ بهانه و توضیحی 
برای کارهای خود نداشته باشد و بدون حاشیه و حرف پیش و پس زندگی کند به 
ویژه آنهایی که در جامعه معروف هستند و یا روی منبر مردم را به ساده زیستی 

توصیه می کنند.

رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرد: علیرغم تمام سختی ها مصمم به کنترل تورم 
و دستیابی به پایداری بازار ها و تامین ارز برای ملزومات مردم به عنوان اولویت های 
اصلی هستیم.عبدالناصر همتی در پست اینستاگرامی خود نوشت: بار ها از این صفحه 
سیاست ها و برنامه های بانک مرکزی را با شما در میان گذاشته ام که هدف اصلی از این 
نوشته ها ارائه شفافیت در کار ها بوده است. من به خوبی می دانم که با توضیح سیاستها، 
بسیاری از کارشناسان و اصحاب رسانه به نقد می پردازند و تجزیه و تحلیل می کنند که 

این امر برای من و همکارانم همواره مورد احترام بوده و از آن ها استفاده کرده ام.
وی افزود:، اما در این میان دو نکته توسط برخی از نوشته ها و مصاحبه ها نادیده 

گرفته می شود. اول، شرایطی که کشور به لحاظ اقتصادی در آن قرار دارد. در شرایط 
عادی بدیهی است که بسیاری از پیشنهاد ها و راهکار ها قابل انجام است، ولی در اوضاع 
کنونی که اقتصاد تحت شدیدترین فشار ها قرار دارد اندکی انصاف و مسئولیت پذیری در 

تحلیل و سخن گفتن با توجه به عوامل موثر خارج از کنترل، می طلبد.
بانک  اقداماتی است که  و  ادامه داد: دوم، کار ها  بانک مرکزی  رئیس کل 
مرکزی در این دوره دو ساله انجام داده و می دهد. بخشی از این اقدامات در قالبی 
است که به اطلاع شما مردم عزیز رسیده و نتایج آن هم دیده می شود، اما بخش 
مهم از اقدامات خدمتگزاران شما مردم در بانک مرکزی، مربوط به فعالیت هایی 

است که برای جلوگیری از سوء استفاده واضعان فشار حداکثری، سخنی از آن ها به 
میان نیاورده ام. اگر نبود این بخش اقدامات و تلاش ها بسیاری از مشکلات اقتصادی 
امروز در ابعاد بسیار بزرگتری اقتصاد کشور را دچار عدم تعادل های جدی می کرد 

اگرچه به هیچ عنوان منکر مشکلات و رنج مردم شریف ایران نیستم.
همتی در پایان گفت: من و همکارانم علیرغم تمام سختی ها مصمم به کنترل 
برای ملزومات مردم به عنوان  ارز  تامین  بازار ها و  پایداری  به  تورم و دستیابی 
اولویت های اصلی هستیم. امیدوارم بعد از این که با سرافرازی از این شرایط بیرون 

آمدیم مردم را در جریان اقدامات و سختی های راهی که آمده ایم قرار دهم.

معاون دبیرکل حزب الله لبنان گفت که آمریکا قصد دارد با سیاست تحریم، لبنان 
را به تغییر رفتار وادار کند، اما مردم لبنان خواسته آمریکا را نمی پذیرند.

 شیخ »نعیم قاسم« معاون دبیرکل حزب الله لبنان در گفت وگویی با اشاره به 
تحریم های دولت آمریکا علیه لبنان، این اقدام آمریکا را »تجاوزی آشکار« علیه لبنان 

توصیف کرد.
او در گفت و گو با شبکه آر تی در پاسخ به سؤالی در خصوص تحریم های آمریکا 
علیه افراد و نهادهای لبنانی به بهانه ارتباط با حزب الله لبنان به خصوص تحریم های هفته 
گذشته علیه چند وزیر لبنانی، گفت: »تحریم ها معادله را برای مردم لبنان که خواستار 
آزادی سرزمینشان هستند و هرگز سیاست تحمیلی آمریکا بر لبنان را نمی پذیرند، تغییر 
نخواهد داد.  تحریم های آمریکا هیچ چیزی را در واقعیت تغییر نمی دهند و چه بسا 

موجب افزایش ایستادگی همپیمانان مقاومت خواهد شد.«
او افزود: »هنگامی که آمریکا از بهره کشی از مزدوران خود ناتوان شد، هنگامی که 
از حملات اسرائیل علیه لبنان نا امید شد یا زمانی که با استفاده از داعش علیه لبنان به 
جایی نرسید، به سوی سیاست تحریم روی آورد اما آنان باید بدانند که تحریم ها علیه هر 

شخص و نهادی در لبنان هرگز سیاست مردم لبنان را تغییر نمی دهد.«

این مقام حزب الله لبنان، در ادامه گفت که هدف دیگر آمریکا از تحریم  این است 
که لبنان تحت فشار باقی بماند و هنگامی که آمریکایی ها با طرح فرانسه موافقت کردند، 
به دنبال این بودند که لبنان به طور کامل فرو نپاشد اما اگر طرح فرانسه به یک روند 
سیاسی کامل منجر می شد، آمریکا با آن موافقت نمی کرد و احتمال این وجود دارد که 

طرح فرانسوی ها به دلیل فشار آمریکا ناکام بماند.
شیخ نعیم قاسم در خصوص احتمال تأثیر تحریم های آمریکا علیه وزرای جنبش 
امل و جریان »المرده« بر تشکیل دولت پیش رو نیز گفت که تحریم ها موضوع جدیدی 
نیست و به طور کلی تشکیل دولت ارتباط چندانی به تحریم ها ندارد و در دولت های 

پیشین نیز همپیمانان حزب الله تحت تحریم قرار گرفته بودند.
معاون دبیرکل حزب الله لبنان در خصوص تشکیل دولت نیز گفت که حزب الله 
با دولتی که تعداد بیشتری از گروههای سیاسی در آن عضو باشند، همراه است و 
نمی پذیرد که دولت آتی از میان افراد مستقل تشکیل شود، به طوریکه پیش از این 
تجربه تشکیل دولت تکنوکرات پیش آمده بود اما آن دولت به حمایت سیاسی نیاز 
داشت.این مقام حزب الله لبنان، عادی سازی رابطه دولت امارات با رژیم صهیونیستی را 
با این هدف دانست که کشورهای حاشیه خلیج فارس از این مسیر به دنبال حفط تاج 

و تخت خود با خدمت به آمریکا و اسرائیل هستند؛ اما آن ها به زودی می فهمند که در 
حاشیه هستند و هیچ وقت تأثیرگذار نبودند.

او تأکید کرد که سازش در نهایت علیه این کشورها خواهد شد و ضرری به مسأله 
فلسطین نخواهد زد و مردم فلسطین روز به روز به وضوح متوجه می شوند که چه 

کسانی همراه آن ها و چه کسانی علیه آن ها هستند.
به گفته وی کشورهای عرب خلیج فارس نقشی در هیچ یک از معادلات ندارند، 

جز اینکه پشتیبان مالی جنگ ها و طرح های آمریکا در منطقه باشند.
شیخ عیسی قاسم در پایان سخنان خود در خصوص مسائلی که در خصوص 
عقب نشینی حزب الله از سوریه گفته می شود، نیز گفت که حزب الله نیروهای خود را به 
تدریج از اواخر ۲۰۱۷ یعنی از سه سال پیش از سوریه خارج کرده است. چرا که دیگر 

نیازی به حضورشان در برخی مناطق نبود و آن مناطق دیگر آزاد شده بود.
او تأکید کرد که جز در مسأله درگیری و جنگ، هیچ نیازی به حضور نیروهای 
حزب الله در سوریه نیست و فی نفسه حزب الله نیازی به حضور نظامی در سوریه 
نمی بیند، اکنون نیز جز در مناطقی که به حضور حزب الله نیاز است، باقی نیروها خارج 

شده اند و هر زمانی که نیاز به حضورشان باشد، بار دیگر اعزام می شوند.

روحانی در مراسم بهره برداری از طرح های ملی سرمایه گذاری در مناطق آزاد اعلام کرد:

صدور۱۳۴ میلیارد دلار کالا طی ۶ سال از مناطق آزاد

رونمایی از یک ناوشکن کلاس جماران در دستورکار وزارت دفاع

بعد از »آقازاده« و »دوست خوب« باید منتظر »مائده آسمانی« باشیم؟

رئیس کل بانک مرکزی:هدف اصلی ما کنترل نرخ تورم و ارز است

حزب الله: تحریم های آمریکا چیزی را در واقعیت تغییر نمی دهند
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ظریف: اروپا 
باید تروریسم 
اقتصادی آمریکا 
را رد کند

پیامی  در  کشورمان  وزیرامورخارجه 
توییتری خطاب به سه کشور اروپایی گفت در 
صورتی که خواهان اجرای کامل برجام هستند، 

باید تروریسم اقتصادی آمریکا را رد کنند.
خارجه  امور  وزیر  ظریف  جواد  محمد 
جمهوری اسلامی ایران پنجشنبه شب در پیامی 
را  هسته ای  تسلیحاتی  ایران  نوشت:  توییتری 
راهبردی رد می کند ]که[  و  به دلایل مذهبی 

سنگین تر از هر »توافقی« است.
اروپایی  کشور  سه  اگر  اما  افزود:  ظریف 
اقدامات  کامل  اجرای  خواهان  اروپا  اتحادیه  و 
اعتمادساز و شفافیت ارتقایافته هستند که برجام 
را  آمریکا  اقتصادی  تروریسم  باید  کرده،  تامین 
رد کنند، همانگونه که ویرانگری این کشور در 
شورای امنیت سازمان ملل متحد را رد کرده اند.

وزیران خارجه آلمان، انگلیس و فرانسه روز 

پنجشنبه در نشستی که در لندن برگزار شد و 
به  نیز  اروپا  اتحادیه  خارجی  سیاست  مسوول 
صورت ویدئوکنفرانس در آن شرکت کرد، تلاش 
بین المللی  تحریم های  بازگرداندن  برای  آمریکا 

علیه ایران را رد کردند.
سه کشور اروپایی در این نشست که برای 
برجام  با  ارتباط  در  بعدی  گام های  هماهنگی 
تشکیل شد، بر لزوم حفظ برجام تاکید کردند، 
اما در عین حال بدون اشاره به بی عملی خود 
تحریم های  محکومیت  و  برجامی  تعهدات  به 
غیرقانونی آمریکا علیه ایران، خواستار پایبندی 

کامل تهران به تعهدات هسته ای شدند.
ایران دو سال پس از خروج یکجانبه آمریکا 
از برجام و تعلل طرف های اروپایی در عمل به 
تحت  را  گام هایی  توافق،  این  در  تعهداتشان 
نظارت آژانس و منطبق با مفاد توافق هسته ای 

برای کاهش تعهداتش آغاز کرد.
 ،۱۳۹۸ دی ماه   ۱۵ ایران  اساس،  این  بر 
تعهدات  کاهش  گام  آخرین  بیانیه ای  صدور  با 
برجامی خود را اعلام کرد که طبق آن، تهران 
دیگر هیچ محدودیتی در حوزه عملیاتی )شامل 
ظرفیت غنی سازی، درصد غنی سازی، میزان مواد 
غنی شده، و تحقیق و توسعه( نخواهد داشت و 
از این پس، برنامه هسته ای ایران فقط بر اساس 
نیازهای فنی خود پیش خواهد رفت و همکاری 
با آژانس بین المللی انرژی اتمی نیز طبق روال 

ادامه می یابد.
ایران بارها اعلام کرده که اگر سایر طرف های 
باقی مانده در برجام تصمیم بگیرند تعهدات خود 
کاهش  گام های  کنند،  اجرا  توافق  با  مطابق  را 

تعهدات برجامی ایران قابل بازگشت خواهد بود.
آمریکا اخیرا تلاشی را آغاز کرده که با استناد 

بی پایه به حضورش به عنوان مشارکت کننده در 
برجام به رغم خروجش از این توافق، با استفاده 
ایران  علیه  را  تحریم ها  ماشه همه  مکانیسم  از 

بازگرداند.
واشنگتن در اولین گام خود در این تلاش 
سازمان  امنیت  در شورای  با شکستی سنگین 
ملل مواجه شد و قطعنامه پیشنهادی اش برای 
تمدید تحریم تسلیحاتی علیه ایران با ۱۱ رای 
ممتنع و دو رای مخالف رد شد.ایالات متحده 
در دومین گام نامه ای به شورای امنیت مبنی بر 
عدم پایبندی چشمگیر ایران به توافق هسته ای 
و درخواست بازگشت همه تحریم ها را داد که 
با مخالف همه اعضا روبه رو شد.ریاست شورای 
اقدامی  هیچ  که  است  کرده  اعلام  نیز  امنیت 
برای  آمریکا  توسط  ارایه شده  نامه  راستای  در 

بازگرداندن تحریم ها انجام نخواهد داد.


